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Närvarande  

Hedersmedlemmar Lis-Lotte Andersson samt ca 20 medlemmar 

 

1 Mötet öppnas 

Mattias Widenstjerna förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande välkomna.   

 

2. Godkännande av dagordning  

Godkändes. 

 

3. Godkännande av kallelse  

Godkändes. 

 
4. Val av justeringsmän    

Lis-Lotte Andersson och Vicky Kvist  

 

5. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  

Godkändes 

 

6. Rapporter  
 

6:1 Ekonomi 

Gunilla Arvidsson redovisade ekonomin.  

Precis som föregående möte så minskar intäkterna för kursverksamheten. I maj har klubben fått 31 800 kr från 

studiefrämjandet och de pengar som har suttit fast hos stripe har klubben nu fått loss vilket hjälper likviditeten. 

Driften är den tunga posten och elkostnaderna har ökat. Promenaderna har dragit in 13 000 kr vilket är ett 

mycket bra resultat.   

 

Klubben kommer att ansöka om elstöd.  

 

6:2 Styrelsen 

Mattias Widenstjerna informerade om klubbhändelser sedan föregående medlemsmöte. 

• Klubben har hållit ett flertal tävlingar under året och samtliga har varit välbesökta och lyckade.  

• Arrangemanget ”Kul på klubben” ligger nu hos HUG och de dra i de frågorna. De kommer att 

titta på arrangemang som riktar sig till en bred massa så att det kan dra in pengar till klubben. 
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• Mattias har arbetat med frågan om inomhushall och har fått kontakt med en byggfirma som har 

kontakter med kommunen och kan dra i trådarna hos kommunen för att se om det går att få ren 

inomhushall.  

• Klubben kommer att bli föreningsberättigad förening i Malmö stad igen och Mattias har gått kurs  

 

6:3 HUG 

Mattias Widenstjerna redogör för vad HUG gör och har gjort  

• Se ovan ang ”Kul på klubben” 

• HUG gör vad de kan för att hålla kurser. Det är dock färre instruktörer som håller kurser.  

• Diskussion om hur man kan få fler att vilja hålla kurser eller seminarium.  

• HUG arbetar ständigt med att får in fler nya instruktörer.  

 

6:4 TK 

Cathrine Kolander redogör för vad TK gör och har gjort.   

• Jeanette Fridh är ny tävlingsansvarig.  

• TK har haft tre möten  

• Åtta tävlingar har hållits – lydnad, sök, spår, IGP, och skydd. Antalet tävlande ar minskat och det 

verkar vara en generell tendens om råder i fler klubbar 

• TK har lagt in önskemål om tävlingar till distriktet men besked i den delen har inte kommit än. 

Någon skydds tävling kommer inte hållas pga för få tävlande.  

 

6:5 Agility 

Lis-Lotte Andersson redogör för agility  

• Det håller på att starta upp en ny träningsgrupp i agility .   

 

6.6 Specialsök 
Specialsöksgruppen  redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Gruppen har nyligen avslutat två prova på kurser – 18 personer deltog  

• Flertalet deltagare ska vara med i Skåne Classic och det är en lagtävling så Malmö deltar med 

ett lag.  

6.7 Rally  
Rallygruppen  redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Det finns två träningsgrupper i rally   
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6.8 Markan/Kansli 

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angående markan 

• Helen Rönnblom är tillsammans med Tina Ohlsson är nu markansvarig.  

• Som anförts ovan kommer föreningen ansöka om elstöd 

 

6.9 Markfrågan  

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angående marken 

• Lars Jonson drar i trådarna med Fortifikationsverket tillsammans med andra SBKklubbar. 

 

6:10 Info/PR och Hemsida   

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angåendeinfo/pr och hemsida 

• Rumsbokningar ska fortsatt göras via mail till kansli 

 

7. Beslutsfrågor   

Glenn Andersson redogör för Specialsöks förfrågan om att få ha hundar i stugan.  

Specialsök har ställt en förfrågan om följande.  

Specialsök vill ha hundar i styrelserummet och teorirummet under ordinarie träningspass som är på 

onsdagskväll och lördagsförmiddag. De ska städa efter sig och ta bort samtliga gömmor. För det fall det är andra 

grupper såsom HUD och TK eller annan som behöver ha tillgång till rummen så går de före och de går att 

kontakta specialsök om detta.  

Mötet beslutar att godkänna detta beslut.  
 

8. Skrivelser  

Inga 

 

9. Övriga frågor 

Det finns björnloka som sprider sig efter björnbärssnåret. Tina har kontakter med kommunen och kommer att 

kontakta dem.  

 
10. Nästa möte är medlemsmöte den 18 oktober kl 19:30 och årsmöte den 10 februari 2024 kl.10:00  

 

11. Mötet avslutas 
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…………………………….   ……………………………. 

Mattas Widenstjerna, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare 

 

 

…………………………….   ……………………………. 

Lis.Lotte Andersson, justeringsman   Vicky Kvist, justeringsman  

 


